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Dagsorden til skolebestyrelsesmøde 9. januar 23 kl. 17.00 – 20.00  
Afbud senest fredag den 6. januar kl. 10.00 

Vi begynder med spisning kl. 17.00 
 

 
 

 

Punkt 1  Tid Ansvarlig 

Overskrift Godkendelse af dagsorden  17.00 Jesper 

Uddybning  

Indstilling Beslutning 

Referat  

Fraværende  

Punkt 2  Tid Ansvarlig 

Overskrift Nyt fra: 
- Formand/næstformand 
- ledelsen (skole og SFO) 
- medarbejdere 
- elevråd 

17.20 Jesper  

Uddybning   

Indstilling Orientering 

Referat Formand 
Godt nytår 

Skoleledelsen 
- Skolen sparer på el, vand og varme på rimelig vis.  
- 7c har været til Eddison, hvor de klarede sig rigtig fint. 
- Ledelsen faciliterede en pakkekalender i julegave til medarbejderne 
- Der var stor tilslutning til julefrokosten i år. Over 63 deltog 
- Børne og Familieudvalget har annonceret besparelserne for området. 
- Ledelsen er ved at forberede sig til skoleudviklingssamtalen. 
- Uddannelsesparathedssamtalerne er i gang. 
- Der laves lige nu status på samarbejdsmodellen. 
- De nye skemaer starter i næste uge. 
- Praktikanter er rykket ind på Lundgårdskolen. 

 
Medarbejder 

- Kalenderen var en stor succes. Særligt ved de nye medarbejdere var der 
overraskelse og glæde. Det gjorde en forskel. 

- De nationale overgangstest ”bøvler” vi lidt med. Vejledningerne er endnu 
ikke på plads og resultatvisningerne er heller ikke helt skarpe. 

- Der skal snart være afdelingsfest for eleverne i afdeling D 
- Terminsprøverne for 9. klasserne er også på trapperne 
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Punkt 3  Tid Ansvarlig 

Overskrift Fredagscafé 17.35 Jesper  

Uddybning Opfølgning på henvendelse og besøg hos 3. årgang 

Indstilling Beslutning 

Referat Bestyrelsen har besøgt 3. årgangs fredagscafe.  
3. årgang havde skrevet til bestyrelsen, at de var kede af bestyrelsens beslutning om 
aflysning af ugentlig fredagscafe som koncept. Bestyrelsens intention var at begrænse 
elevernes indtag af sukker ifb. med SFO-tid. Det var ikke intentionen at aflyse gode 
traditioner med fredagscafe. 
 
Årgangen havde lavet en for og imod liste for at kunne beholde fredagscafeen. 
Årgangens perspektiver blev diskuteret og dialogen førte til, at GB laver en tekst på en 
definition af fredagscafe. Denne definition sendes med som bilag til næste møde, 
hvor punktet bliver taget op. 
 
Indtil da står princippet ved, der kan afholdes særlige begivenheder nogle fredage, 
hvor det er muligt at servere noget for børnene. Det er også i nogle tilfælde muligt at 
lave en pædagogisk aktivitet, hvor børnene er med til at lave maden. 
 
 
 

Punkt 4  Tid Ansvarlig 

Overskrift Skolemad 17.50 Jesper 

Uddybning www.skolemad.nu har skåret ned på mulige leveringsdage. Skal vi have kontakt til et 
alternativt firma? 

Indstilling Beslutning 

Referat Skoleledelsen hører skolemad.nu om de er i stand til at levere hver dag. 
Hvis ikke afholdes møde med sekundær leverandør. Punktet tages op til næste besty-
relsesmøde.  

Punkt 5  Tid Ansvarlig 

Overskrift Nytårstaffel 18.10 Ketty 

Uddybning Endelig planlægning 

Indstilling Beslutning 

Referat KG orienterede om trivselsrådendes håndbog. Herefter kørte en kort proces om, hvad 
det er bestyrelsen ønsker at trivselsrådende bidrager med og hvordan de gør det. 
Ledelsen bearbejder bestyrelsens arbejde og følger op. 
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Punkt 6  Tid Ansvarlig 

Overskrift Princip for brug af cykel som transportmiddel, jf høringssvar 18.25jkl Jesper 

Uddybning  

Indstilling Beslutning 

Referat Bestyrelsen ønsker at lave et princip om brug af cykel som transportmiddel. Punktet 
kommer på SU-mødet og herefter på afdelingsmøde. 
Skolens ledelse laver et udkast til princippet. 
Punktet tages på et fremtidigt bestyrelsesmøde. 
 

https://www.alleboerncykleralliancen.dk/inspirationskatalog/case-cykelsko-
len-pa-heden/ 
 

Punkt 7  Tid Ansvarlig 

Overskrift Opsamling af fælles bestyrelsesmøde 18.50 Jesper 

Uddybning Hvad er næste step? 

Indstilling Drøftelse 

Referat Forældrefolderen er godt på vej. KH orienterede om status for folderen. 
Bestyrelsen lavede en brainstorm på evt. fremtidige temaer til fælles bestyrelses-
møde.  
-Distrikt i balance 
-Klassedannelsesprincipper 
-SSP → røg/damp/sprog/SoMe 
-Attraktive tilbud i vores område 
-(Vinterbus) 
 
Bestyrelsen lavede en kort evaluering for møderne formen, indholdet og frekvensen 
blev vendt. Formand og skoleledelsen tager kontakt til Tjørring skole og Gullestrup 
Skole for at planlægge næste møde. 

Punkt 8  Tid Ansvarlig 

Overskrift ”Brobygning” 18.55 Jesper 

Uddybning Jf. bestyrelsesdøgn. Hvilke steder kunne være interessante til brobygning? 

Indstilling Drøftelse/beslutning 

Referat Bestyrelsen har et ønske om at besøge andre organisationer for at opnå viden og in-
spiration.  
Bestyrelsesmedlemmerne tager lektier med hjem. Hvert medlem kommer med 3 bud 
på, hvad vi kunne besøge. 

Punkt 9  Tid Ansvarlig 

Overskrift ”Røg og damp” 19.15 Ketty 

Uddybning Der er i overbygningen udfordringer med en mindre gruppe, som bruger ”vape” og 
snus. 
Bilag 1 (§6 i fokus) 

Indstilling Orientering/Drøftelse 

Referat Punktet var til orientering for bestyrelsen. Bestyrelsen bakker om den konsekvente 
linje. 

Punkt 10  Tid Ansvarlig 

https://www.alleboerncykleralliancen.dk/inspirationskatalog/case-cykelskolen-pa-heden/
https://www.alleboerncykleralliancen.dk/inspirationskatalog/case-cykelskolen-pa-heden/
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Overskrift Budget 2023 19.35 Kim 

Uddybning  

Indstilling Orientering 

Referat Som der er skrevet og orienteret om, så er de 10 millioner, der skal spares på skole-
området nu fundet. Mange af besparelserne er fundet centralt eller gennem fælles 
aktiviteter skolerne imellem. Det betyder, at besparelsen, der direkte rammer sko-
lens økonomi (residualen) blev ramt med ca. 4 millioner og ikke 5 millioner som for-
slået. 
For Lundgårdskolens betyder det en reduktion i budgettet på ca. 425.000kr. Denne 
opvejes dog til fulde af den elevtilgang, der har været i 2022 samt et fald i eksklude-
rede elever. 
Det betyder, at budgettet i 2023 ser fornuftigt ud i forhold til budgettet i 2022 til 
trods for den store besparelse. Skolen forudser desværre, at mængden af eksklude-
rede elever igen vil stige, hvilket betyder, at der stadig vil skulle prioriteres i forhold 
til, at sikre en sund økonomi for skolen. 
På det kommende bestyrelsesmøde vil Kim præsentere det endelige årsresultat for 
2022. 
Også på SFO-området er ramt af besparelser. Her var der lagt op til besparelser på 1 
million for hele området, men dette blev reduceret til 750.000kr. For Lundgårdsko-
lens SFO opvejes besparelsen også af stigende børnetal, hvorfor besparelsen ikke vil 
have nogen direkte effekt på Lundgårdskolens SFO i 2023. 
 

Punkt 11  Tid Ansvarlig 

Overskrift Skolefoto 19.50 Jesper 

Uddybning  

Indstilling Beslutning 

Referat Til skoleåret 23/24 ønskes en ny fotograf. Skolens ledelse kontakter ny leverandør 
mhp. en aftale for skoleåret 23/24. 

Punkt 12  Tid Ansvarlig 

Overskrift Evt. 19.55 Jesper 

Uddybning  

Indstilling  

Referat  

Punkt 13  Tid Ansvarlig 

Overskrift Punkter til næste gang  Jesper 

Uddybning  

Indstilling  

Referat Punkt 3 - Fredagscafe 
Punkt 4 – Skolemad 
Punkt 6 - Princip for brug af cykel som transportmiddel, jf høringssvar 
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